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Beslutningsprotokol nr. 9 

 
Dato: 01.11.2024 KL. 10.00-13.00 Sted: Bülows 

 
Deltagere: Seniorrådet, Signe Lunn Walls 
Fraværende: Svend Kongsted 
Referent: Michela Jørgensen 

 
 

DAGSORDEN 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Nyt fra Signe 

4. Sager fra Senior- og Socialudvalget 

a. Budgetsager: Budgetopfølgning, budgettiltag, budgetforlig 

b. Ledelsesinformation for Seniorområdet 

c. Praksis omkring mikrobølgeovne 

d. Seniorrådsvalg 

5. Senior Nyt 

6. Borgerdialogmøde om fremtidens velfærd d. 12. november  

7. Årsmøde 2025  

8. Plejehjemsråd 

9. Status Senior Nyt og Seniorrådets Facebook side v/Flemming og Søren 

10. Nyt fra Rådets medlemmer 

11. Borgmester Christian Bro deltager fra kl. 12.30-13.00 

12. Senere indkomne sager 

13. Eventuelt 

14. Kommende emner  
 

 
 
 

SENIORRÅDET 
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REFERAT 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden yderligere bemærkninger.  

 

2. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 

 
3. Nyt fra Signe 

• Ældreministeriet: Gennemførsel af brugertilfredsundersøgelser på 

plejehjem og i hjemmeplejen (eksternt firma) 

• Ældreloven forventes godkendt d. 18/11. Det forventes, at der bliver 

løftet sløret for Sundhedsreformen d. 11/11. 

• Lederstilling på Othello er slået op 

• Anne Juul Sørensen, Chef for plejehjem, har fået nyt arbejde pr. 29/11 

• På nuværende tidspunkt er der lidt ventetid i Visitationen på visitering 

af praktisk hjælp grundet revisitering, sygdom og orlov 

• Signe fortæller en god historie, om en ældre borger, der har fået 

robotstøvsuger. Signe undersøger ved Visitationen, om han vil dele sin 

historie på Seniorrådets Facebook side. 

 

4. Sager fra Senior- og Socialudvalget 

• Budgetsager: Budgetopfølgning, budgettiltag, budgetforlig 

• Opmærksomhed på lille overskridelse af budget 

• I overvejelse om at etablere noget coaching/sparring for 

lederne for at støtte dem bedre 

• Drøftelse af personalepolitik: Hvordan man kan imødekomme 

personale over 60 år, så de bliver længere på 

arbejdsmarkedet  

• Ledelsesinformation for Seniorområdet 

• Praksis omkring mikrobølgeovne 

• Seniorrådsvalg  
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• Opmærksomhed på seniorrådsvalget i 2025. Seniorrådet 

ønsker, at der nedsættes en valgbestyrelse i primo 2025 for at 

være på forkant med planlægningen 

• Forvaltningen undersøger, hvem der skal trækkes på i 

processen 

 

5. Senior Nyt 
• Omlægning af Senior Nyt fra 2025 grundet budgetbesparelse 

• Seniorrådet orienterer borgerne via annonce i Elbobladet, og tager 

kontakt til aktørerne omkring opsigelse af samarbejde  

 
6. Borgerdialogmøde om fremtidens velfærd d. 12. november  

• Tilmelding hver især 

 

7.  Årsmøde 2025 

• Tidligere har årsmødet været afholdt i januar måned 

• Seniorrådet ønsker at afholde årsmødet omkring marts 2025, så det 

nye seniorråd kan være med til at planlægge dagen  

• Emne: velfærdsteknologi  

 
8. Plejehjemsråd 

• Hybyhus: Intet nyt. Der er ikke etableret et plejehjemsråd.  

• Othello: Møde i plejehjemsrådet d. 24/9: Opmærksomhed på 

udbedring af indgange/udgange, da grunden rundt om Othello synker 

og det er svært at komme ud på altanerne. Opstart af hjemliggørelses-

indsats, som præsenteres for beboerne.  

Årsmøde på Othello d. 29/10: Ønske om frivillige til at hjælpe med 

forskellige opgaver 

• Rosenlunden: Næste møde i start januar  

• Øster Elkjær: Øget tilslutning til plejehjemsrådet. Udbredelse af viden 

om plejehjemsrådet og hvad det kan bruges til. Ønske om et andet 

udgangssystem, som er mere demensvenligt. 
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• Stævnhøj:  

• Madsbyhus: 

 

9. Seniorrådets Facebook side v/Flemming og Søren 

• Facebook: Mogens laver fortsat opslag  

 

10. Nyt fra Rådets medlemmer 
11.  Borgmester Christian Bro deltog fra kl. 12.30-13.00 
12. Eventuelt 
 
 


